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Ú S T N Í 
 

 

INT. č. 33/1 – Ing. Ondřej Prokop 
– interpelace směřovala na radní Johnovou 

 

ve věci 

- Odchod ředitele p. Ježka. 

 

na interpelaci reagovala radní Johnová 

 

vyřízeno přímo na zasedání ZHMP 

 

Stenozáznam: 

 

Nám. Scheinherr: Děkuji, myslím, že je to všem jasné. A tímto končí interpelace 

občanů. Přesouváme se na interpelace zastupitelů, na které se nedostalo, prosím, můžete 

nechat písemnou interpelaci a bude písemně odpovězeno. A jako první interpeluje pan 

zastupitel Ondřej Prokop paní radní Johnovou ve věci odchodu ředitele Ježka. 

 

P. Prokop: Děkuji za slovo, pane předsedající, já bych se dovolil zeptat paní radní 

Johnové ve věci odchodu ředitele odboru zdravotnictví, který pod vás spadá. Již více než dva 

roky bojujeme, nejen v Praze, s pandemií. Odbor zdravotnictví je tedy nejen v současné době 

jeden z těch nejdůležitějších, na kterém závisí chod řady institucí a zejména zdraví obyvatel 

hlavního města Prahy. 

Nečekaný a rychlý odchod ředitele tohoto odboru tak vyvolává celou řadu otázek, 

které mohou podrýt důvěru Pražanů nejen ve fungování zdravotnictví v hlavním městě. 

Vyvolávají také otázky o vašem přístupu k zaměstnancům pracujícím pro hlavní město. 

Jak již jsem zmiňoval, potýkáme se situací, která nemá obdoby. Rozhodně mi nepřijde 

vhodné, aby v současné chvíli byl jeden z klíčových odborů bez vedení. Proto se vás, paní 

radní, ptám, jaké byly důvody odchodu pana ředitele Ježka. Respektive, jakou roli v nich 

sehrál váš přístup k řízení jeho odboru. 

Další otázka – z jakého důvodu nebyl pan ředitel požádán, aby setrval ve funkci  

a zabezpečil chod odboru do doby, než bude vybrán jeho nástupce? Můžete se nám zaručit,  

že kvůli absenci ředitele odboru nebude nikterak ohrožen chod tohoto odboru, potažmo výkon  

a koordinace jeho činností a celého zdravotnictví v Praze? 

Děkuji a věřím, že vaše odpovědi objasní tuto situaci a ubezpečí Pražany, že je plně 

postaráno o to, aby personální rošáda neměla žádné dopady na jejich životy. Jenom pro ty,  

co nejsou úplně informováni, před koncem roku pan Ježek odešel, pokud je mi známo,  



na dohodu. Vůbec se neuplatnila nějaká výpovědní lhůta, na kterou i zaměstnavatel má nárok. 

To znamená, takzvaně odešel ze dne na den, což mu paní Johnová z nějakého důvodu 

dovolila. A já bych chtěl vědět proč, co se tam stalo a proč odešel takto náhle a rychle. 

Děkuji. 

 

Nám. Scheinherr: Tak děkuji, poprosím paní radní, jestli chce odpovědět. 

 

P. Johnová: Ano, určitě, děkuji za možnost se k tomu vyjádřit. Tak odchod pana 

ředitele Ježka, který odešel ke konci loňského roku, byl překvapením pro všechny. Není to 

komfortní situace. Na druhou stranu bych vás chtěla ujistit, že odbor je v dobrých rukou. Jsem 

velmi vděčná Aleně Havelková, která vedla a vede jedno z oddělení, které právě má  

na starosti příspěvkové organizace. Jsem jí vděčná za to, že se nechala pověřit řízením odboru 

do doby, než bude vypsáno řádné výběrové řízení, aby mohl být vybrán a jmenován ředitel 

odboru nový. 

To je k tomu, jestli není něco ohroženo. Není to komfortní situace, není to jednoduché, 

bylo to překvapení. Na druhou stranu podařilo se tu situaci myslím vyřešit. Teď ta situace je 

stabilizovaná. Paní Havelková se ujala všech těch úkolů velmi dobře a musím říct, že se mi 

s ní spolupracuje velmi dobře. Myslím, že to je oboustranné. 

A co se týká důvodů, tak na ty je potřeba ptát se pana Ježka. Já nemohu mluvit za něj, 

on se mi nijak nesvěřoval, zkrátka požádal o rezignaci. 

 

Nám. Scheinherr: Tak děkuji, chcete doplňující dotaz? Ano, máte jednu minutu. 

 

P. Prokop: To ani nevyužiji. Já jenom doplňující dotaz. Paní radní, proč vy jste 

nevyužila možnosti, kterou máte a neuplatnila výpovědní lhůtu, na kterou magistrát měl 

nárok? Vy jste mohla pana Ježka podržet ve funkci ještě minimálně měsíc, pokud se nepletu. 

Děkuji. 

 

Nám. Scheinherr: Prosím, paní radní. 

 

P. Johnová: My jsme se domluvili s Martinem Ježkem na určitém kompromisním 

řešení. A to je to, že právě tu agendu kolem očkování on si ponechá ještě do konce ledna. Tak 

se i stalo. Od začátku února by měla být za město pověřena koordinací očkování, což je dnes 

stěžejní aktivita, Petra Žákovská. To je jedna z pracovnic odboru, která řadu věcí vykonávala 

po boku Martina Ježka již od loňského léta. Takže to teď převezme v plném rozsahu. Čili to 

byl takový dojednaný kompromis. Přičemž já jsem věděla, že paní Alena Havelková bude 

ochotná se nechat pověřit. A moje zkušenosti z toho minulého období byly dobré, takže jsem 

neměla s tím žádný problém to takto udělat. 

 

 

 

  



INT. č. 33/2 – Mgr. Marta Gellová 
– interpelace směřovala na radní Johnovou 

 

ve věci 

- Distribuce léků. 

 

na interpelaci reagovala radní Johnová 

 

vyřízeno přímo na zasedání ZHMP 

 

Stenozáznam: 

 
Nám. Scheinherr: Tak děkuji. A poprosím další interpelaci, interpeluje paní Marta 

Gellová paní radní ve věci distribuci léků, prosím. 

 

P. Gellová: Já děkuji za slovo, pane předsedající, dobré odpoledne všem. Já mám 

dotaz na paní radní Johnovou, který se týká centrálního nákupu a distribuce zdravotního 

materiálu  

a léků pro sociální zařízení, zejména domy seniorů v Praze. Konkrétně mě zajímá, v jakém 

stadiu je tento záměr, který vrací situaci zpět do doby centrálního plánování známé  

před revolucí. 

Centrální nákup a distribuce – zejména léků – jde z diskuzí s některými domovy 

seniorů proti zavedenému individuálnímu a flexibilnímu přístupu k jednotlivým klientům. 

Děkuji  

za odpověď. 

 

Nám. Scheinherr: Tak děkuji, prosím paní radní. 

 

P. Johnová: Tak v tomto směru jsme zatím nic nezavedli. Metropolitnímu 

zdravotnickému servisu byl svěřen úkol zajistit centrální nákupy zdravotnického materiálu  

a léků. Jediné, co my jsme udělali, a co jsme nemohli neudělat, já jsem ráda, že jsme to 

udělali, že jsme se dohodli na zmapování situace tak, jak vypadá v jednotlivých zařízeních 

sociálních služeb, abychom zjistili, jaký je systém, v jakém objemu nakupují příspěvkové 

organizace materiál a léčiva do spotřeby a na fakturu pro příspěvkovou organizaci, abychom 

viděli ten objem a mohli naplánovat další kroky. 

Samozřejmě že nikdo nechce tlačit, ani jsme se na to neptali, ani jsme s tím nepočítali, 

že by se centrálně nakupovaly léky klientům, které jsou na předpis a které nenakupuje 

příspěvková organizace na fakturu do své spotřeby. Tam jsme na začátku a mapujeme. 

Mapujeme v souladu s úkolem, který nám byl dán Radou. 

 

Nám. Scheinherr: Tak děkuji. Máte zájem o doplňující dotaz? Děkuji.  

 

 

 


